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Vele afgestudeerde Bedrijfskundestu
den   ten richten een eigen bedrijf op. Zij 
wagen de sprong om voor zichzelf te 
beginnen. Het ondernemerschap zit 
hun in het bloed en creëert een heuse 
passie voor het vak. Ondernemen is 
niet geheel zonder risico, maar met 
de opgedane kennis vinden de oud
studenten altijd wel een oplossing. Hoe 
staat het er nu eigenlijk met hen voor? 
Wat hebben zij bereikt en tegen welke 
struikelblokken lopen ze aan? 

Deze editie staat in het teken van onder
nemende bedrijfskundigen en de invloed 
van de coronacrisis op hun ondernemin
gen. Een conclusie die van tevoren ge
trokken kan worden: in hun succes speelt 
creativiteit een belangrijke rol. Onder
nemers denken in oplossingen en mo
gelijkheden in plaats van problemen en  
zien bovendien de positieve kanten van 

de recessie in. Zo richten zij zich naast de 
corebusiness op andere activiteiten en 
leren de entrepreneurs omgaan met een 
snel veranderende omgeving. 

In dit Bedrijfskunde Magazine komen ver
schillende verhalen aan bod van alumni 
met een eigen onderneming, van wie en
kelen ook nog in loondienst werken. 
Daarnaast komen zittende studenten 
aan het woord over hun eigen onderne
ming en vertellen talentminorstudenten 
over extra uitdagingen buiten het regulie
re lesprogramma. Deze uitgave accen
tueert de bedrijvigheid van de (oud) 
Bedrijfskundestudenten, waarbij ze een 
risico niet uit de weg gaan. Zoals Mark 
Zuckerberg ooit zei: “Het grootste risico 
is dat je geen enkel risico durft te nemen." 
 
 
 Stefanie van der Klugt / Justin Raasveld
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 ONDERNEMENDE BEDRIJFSKUNDIGEN 

Het magazine staat dit jaar in het teken van 
voormalige en huidige Bedrijfskundestudenten 
met een eigen onderneming. De (oud-)studen-
ten gingen hun hart achterna en besloten om 
een eigen bedrijf te starten. Dat betekent dat  
er hard gewerkt moet worden, maar de passie 
en het plezier spatten ervan af. 
 
Deze ondernemers vertellen graag wat meer 
over hun ervaringen en doorzettingsvermogen. 
Met de pandemie wordt hun geduld behoorlijk 
op de proef gesteld. De ambitie om te groeien is 
groot, maar in tijden van crisis vallen bepaalde 
plannen en (hedendaagse) investeringen in 
het water. Desalniettemin zorgt hun creativiteit 
ervoor dat ze zich onder deze omstandigheden 
staande weten te houden.

Aan het woord komen diverse ondernemers met 
een eigen onderneming, van wie sommigen 
ook nog een functie vervullen bij een andere 
organisatie. In grote lijnen vertellen ze over hun 
studententijd, hun bedrijf en de effecten van de 
coronacrisis daarop. Neem het in je op en laat je 
door hen inspireren!
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“  Het ondernemen smaakt naar meer! ”	Kim Vis, eigenaresse van Richard Verkeersopleidingen, is in 2017 afgestudeerd aan de studie 
Bedrijfskunde aan De Haagse Hogeschool. Toen ze in 2013 slaagde voor de havo op het Vliet-
land College in Leiden wist ze al dat ze een brede opleiding wilde gaan doen om zich breed te 
kunnen oriënteren. Er waren namelijk meerdere richtingen die zij interessant vond. Daarnaast 
was ze van jongs af aan al ondernemend. Dit heeft haar doen besluiten om Bedrijfskunde te gaan 
studeren. Sinds januari 2020 heeft zij Richard Verkeersopleidingen overgenomen. 

Studietijd 
Kim Vis heeft het gevoel alsof haar studie 
voorbij is gevlogen. Ze had gewild dat haar 
studie langer duurde omdat ze het enorm 
naar haar zin heeft gehad. Kim had altijd 
veel ideeën en daar kan je wat mee doen 
tijdens de studie Bedrijfskunde. Je leert 
onder andere hoe je bedrijfsprocessen 
kunt verbeteren en hoe je mensen mee
krijgt om jouw ideeën waar te maken. 
Daarnaast betrof het een hele actieve 
studie. Zo heeft ze veel leuke projecten 
gedaan, zoals een communicatietraining 
en is ze voor de Internationale Activiteit 
naar Istanbul geweest. Dit was een week 
waarbij de studenten lezingen kregen van 
directeuren en eigenaren van verschil
lende bedrijven, zoals de ING. Zij vertelden 
hoe ze op die plek zijn terechtgekomen en 
wat er belangrijk is bij het ondernemen. 
Verder is haar een project met betrekking 
tot maatschappelijk verantwoord onder
nemen (MVO) bijgebleven. Hierbij had de 
gemeente Den Haag een fairtradetitel 
nodig, waarvoor haar klas een onderzoek 
heeft verricht. De klas werd verdeeld in vijf 
projectgroepen. De verschillende projec
ten van de vijf projectgroepen droegen bij 
aan eenzelfde resultaat. Op deze manier 
werd de klant geholpen om deze titel te 
behalen. 

Ook heeft ze tijdens haar studie een bij
baantje gehad, waarbij ze meerdere taken 
verrichtte. Ze heeft gewerkt als horeca
medewerkster in theater Diligentia in Den 
Haag. De belangrijkste taak was om de 
bezoekers een onvergetelijke avond te 
bezorgen. 

Op dit moment draagt de tijdens de stu
die opgedane kennis nog steeds bij aan 
de werkzaamheden in haar eigen bedrijf. 
‘’Doordat de opleiding breed is en je op
geleid wordt tot Bedrijfskundige maakt 
het niet uit in welk bedrijf je terechtkomt. 
Je kan alles toepassen op jouw onderne
ming.’’ Dit gaat van procesoptimalisatie tot 
aan het voeren van sollicitatiegesprekken. 
Na Bedrijfskunde is Kim verhuisd naar 
Gent voor een vervolgopleiding aan LUCA 

School of Arts. Dit betrof een opleiding 
genaamd Brand & Packaging, waarbij het 
vooral om het merk gaat. Hier heeft ze 
geleerd om een nieuwe merknaam op te 
bouwen en hoe deze het beste in de markt 
gepositioneerd kan worden. Kim heeft 
geleerd welke aspecten van de identiteit in 
communicatie moeten worden benadrukt 
die relevant zijn voor de klant en die het 
merk onderscheiden ten opzichte van de 
andere merken.

De kennis en inzichten die ze opgedaan 
heeft tijdens haar studie in Gent kan ze 
inzetten voor de creatieve kant van het 
ondernemen, zoals merkpositionering, de 
socialmediakanalen en de website. (www.
richardverkeersopleidingen.nl/). 

Buitenlandse stage 
Voordat Kim begon aan de studie wist ze al 
dat het mogelijk was om in het buitenland 
stage te lopen en zij wist toen al zeker dat 
zij dit wilde gaan doen. De definitieve keu
ze voor het betreffende land is ontstaan 
uit de tijdens de lessen besproken situatie 
met betrekking tot China en Hongkong 
en de open economie die ze daar hebben. 
Hierover heeft ze met verschillende stu
denten contact had die in Hongkong en 
andere landen waren geweest. ‘’Wat ook 
wel een fijne bijkomstigheid was, is dat er 

in Hongkong voornamelijk Engels gespro-
ken wordt.’’

Uiteindelijk heeft ze aan de hand van de 
adviezen van andere studenten en do
centen en de verkregen informatie tijdens 
de studie gekozen voor Hongkong. Deze 
stageplek in Hongkong heeft ze verkregen 
via een stagebemiddelingsbureau. Ze zou 
echter anderen aanraden om zo ver mo
gelijk van tevoren te gaan plannen en zelf 
te gaan zoeken, zodat je kunt kiezen wat je 
zelf wilt en er niet voor jou gekozen wordt. 
Dit zal misschien veel meer tijd gaan kos
ten maar het kan je veel geld besparen en 
het is natuurlijk heel gaaf als je zelf een 
plekje vindt. 
Kim volgde tijdens de opleiding het vak 
Recht. Dit vak vond zij zo interessant en 
leuk dat ze besloot om bij een advocaten
bureau in Hongkong stage te lopen. Kim 
vond het een gave beleving en het is haar 
opgevallen dat je je in een hele andere 
wereld toch heel snel kunt aanpas sen. Op
eens ga je elke dag naar stage en weet je 
waar de supermarkt is en maak je nieuwe 
vrienden. Dit is ook een reden dat zij ieder

 KIM VIS

“Overal ter wereld kun je 
wel je plekje vinden. ”

http://www.richardverkeersopleidingen.nl/
http://www.richardverkeersopleidingen.nl/
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een aanraadt om een stage in het buiten
land te volgen. Hierbij verkrijg je niet alleen 
veel kennis tijdens de stage, maar maak 
je ook een groei door in je persoonlijke 
ontwikkeling. Zo word je veel zelfstandiger 
en zelfverzekerder, omdat je het allemaal 
alleen moet doen. Kim kwam er door haar 
stage achter dat een kantoorbaan van 
vroeg tot laat niks voor haar is. Zo kwam 
ze weer een stapje in de richting van wat ze 
dan wél wilde. 

Ook heeft ze nog contact met een Chinese 
vriendin die ze daar heeft leren kennen. Nu 
wil zij naar Nederland komen voor stage. 
‘’Leuk dat je elkaar zo kan inspireren.’’ 

Het is volgens Kim een van de leukste din
gen die zij ooit heeft gedaan. 

Richard Verkeersopleidingen 
Kim Vis is eigenaresse van rijschool, 
Richard Verkeersopleidingen. Richard 
Verkeersopleidingen is te vinden in Voor
schoten en biedt rijlessen voor de auto, 
bromfiets en motor. 

Dit bedrijf is meer dan 30 jaar geleden 
opgezet door Richard. Hij heeft het bedrijf 
deze jaren met veel plezier gerund. Hij 
vervulde echter naast dit bedrijf ook nog 
andere werkzaamheden die niet meer te 
combineren waren met de rijschool. Daar
door besloot hij om het bedrijf te verkopen.
 
In februari 2020 heeft Kim het bedrijf over
genomen. Dit bedrijf kwam op haar pad, 
doordat zij hier drie jaar geleden haar mo
torrijbewijs heeft behaald. Bij haar is toen 
de passie voor motorrijden gaan groeien. 
Dit is met de paplepel ingegoten omdat 
haar vader ook al van jongs af aan motor 
rijdt. ''Ik ben niet anders gewend aan dat er 
een motor in de woonkamer staat, pas toen 
ik bij vriendinnetjes ging spelen kwam ik 
erachter dat dit misschien toch een beetje 
gek is.'' Wat haar opviel is dat er veel meer 
jonge meiden bezig waren met hun motor
rijbewijs. ‘’Het zijn echt niet alleen maar 
oude mannen haha.’’

Eenmaal afgestudeerd voor haar vervolg
opleiding hoorde ze via haar vader dat de 
rijschool te koop stond. Ze was direct en
thousiast en wilde deze kans grijpen. 

Kim en haar oudere zus, Fay, droomden al 
langer van een eigen zaak en dit in combi
natie met haar passie voor motorrijden was 
ideaal. 

Toen ze thuiskwam met het nieuws dat 
zij Richard Verkeersopleidingen ging 

overnemen waren haar broer en zus zo 
enthousiast dat zij meteen een opleiding 
tot autoinstructeur zijn gaan volgen. Hun 
droom van vroeger kwam uit. Ze hadden 
nooit gedacht dat het zo snel kon gaan. 
Kim vindt het geweldig dat iedereen iets 
kan betekenen in de rijschool. ‘’Ik heb zelfs 
monteurs aan huis.’’ Haar vader en broer 
zijn verantwoordelijk voor het onderhoud 
van de motorfietsen. 

Daarnaast hebben haar ouders een bedrijf 
dat motorvakanties door Europa orga
niseert. Zodra iemand bij Kim geslaagd 
is voor een motorrijbewijs is het mogelijk 
om bij haar ouders een motorvakantie te 
boeken. Zo vormen zij als gezin één groot 
geheel qua werkzaamheden. 

Impact corona 
Kim Vis is op 28 januari 2020 naar de Ka
mer van Koophandel gegaan en zij begon 
op 1 februari als eigenaresse van Richard 
Verkeersopleidingen. Hierbij vervult zij 
taken met betrekking tot de administratie, 
klantcontact, de planning en de organisa
tie. Kim vindt het leuk dat ze nu haar eigen 
draai en inzichten los kan laten op haar ei
gen onderneming. 

Daarnaast volgt zij de opleiding tot mo
torrijinstructrice zodat zij, samen met het 
huidige personeel, nog meer lessen kan 
gaan aanbieden. Kim heeft altijd al graag 
mensen willen begeleiden bij het behalen 
van hun doelen. Op welke manier dan ook. 

Ze krijgt energie van tevreden klanten en 
zet zich volledig in om alles tot in de punt
jes te regelen. 

Helaas startten de coronamaatregelen 
in maart 2020, waardoor ze na één maand 
alles kon sluiten. ‘’Gek om te zien dat de 
ene maand je een goedlopend bedrijf kan 
hebben en dit een maand later heel anders 
kan zijn.’’ Ze kreeg direct te maken met het 
ondernemersrisico. Er kwam een verbod 
op de auto-, bromfiets- en motorrijlessen. 

Er werd evenwel in de avond van 30 april  
bekendgemaakt dat motorrijles toch geen 
contactberoep is en de lessen voor de 
motor hervat konden worden. De lesauto 
moest nog op zich laten wachten.

Via de rijschoolApp kunnen cursisten hun 
eigen rijlessen reserveren. De agenda zat 
direct vol. Steeds meer mensen willen hun 

motorrijbewijs halen. Ook merkt Kim op 
dat cursisten nog even een extra les re
serveren. ‘’Tja in tijden van corona is er niet 
veel leuks te doen en dat maakt het volgen 
van motorrijlessen nóg aantrekkelijker.’’

Kim rijdt ook af en toe mee met de motor
rijlessen om ervaring op te doen. Het geeft 
haar een gevoel van vrijheid. Even nergens 
aan denken en gewoon genieten. Kim ver
telt dat uit studies is gebleken dat motorrij
den gezond en stressverlagend is. ‘’Dat is 
in tijden van corona soms wel even nodig.’’

Kim vindt het leuk en spannend om een 
risico te nemen en in het diepe te springen 
om vanuit daar haar eigen draai te vinden. 
Ze had toen niet kunnen bedenken in wel
ke crisis haar bedrijf een jaar later terecht 
zou komen. Tijdens de coronacrisis blijven 
het onzekere maar ook leerzame tijden. 
Als beginnend ondernemer heeft Kim in 
haar eerste jaar veel geleerd. “Als onder-
nemer moet je kijken naar wat juist wel kan 
en niet wat niet kan.” 

Zo heeft Kim bijvoorbeeld, na het verbod 
op rijlessen, scooters en motorfietsen 
verhuurd aan oudleerlingen om een dag 
of een weekend te gaan touren. Ze bracht 
met de lesauto theoriepakketten rond, 
zodat cursisten zich voor konden bereiden 
op hun examen. Daarnaast gebruikte ze de 
tijd om haar studie tot motorrijinstructrice 
op te pakken.

Het is een bewogen jaar geweest en ze 
hoopt snel op een tijd waar de maatrege
len verder versoepeld kunnen worden zo
dat ze samen met haar bedrijf kan groeien. 
Doordat de rijschool een goede naam 
heeft opgebouwd en hoge slagingsper
centages heeft, ziet de toekomst er goed 
uit.

In de afgelopen zomermaanden, toen er 
versoepeld werd, heeft Kim weer ervaren 
hoe is om winst te maken. “Het onderne-
men smaakt naar meer!”

   Tess Duijndam / Eva van der Meer

“Motorrijden is gezond en 
stressverlagend. ”


